
Protokoll från U-sektion 

Plats: Bergslätt 

Tid: Onsdagen 3 Maj kockan 20:00 

 

Närvarande: Pär, Jonas, Jonas, Mattias, Kenneth, Eva, Frida  

 

§ 1 Mötet öppnas 

 

Pär önskar alla välkomna och öppnar mötet. 

 

§ 2 Dagordningens godkännande 

 

Dagordningen gås igenom och godkännes 

 

§ 3 Val av justerare 

 

Jonas Olsson väljs till justerare för mötet. 

 

§ 4 genomgång av föregående mötes protokoll 

 

Föregående protokoll gås igenom och följande punkter diskuteras: 

 

 Årets kurs för ungdomsdomare har genomförts och deltagandet var bra. Viss irritation 

finns för att DFF skall ha 1000 kr för att hålla kursen. 

 Västar för bollkallar finns nu tillgängliga i en blå Ikea-kasse och de kommer att 

förvaras i domarrummet.  

 Eva kommer att skicka ut påminnelse till dem som inte skickat in sitt registerutdrag 

från polisen. 

 

§ 5 Sommarcupen 

 

Föreningen har ansökt om att sommarcupen skall få spelas på gammalt maner med slutspel 

osv, tyvärr så har Svenska fotbollsförbundet avslagit vår ansökan. Föreningen kommer genom 

pär att överklaga beslutet. Samtidigt så skickas frågan ut om någon vill arrangera något 

kringarrangemang, typ speedshoting (vi vill då att deltagande lag får prova detta en gång utan 

kostnad).  Kenneth och Mattias ordnar med domare till cupen. 

 

§ 6 Halltider 

 

7 juni kommer det att hållas ett möte om halltiderna i höst, till dess bör vi kollar på vilka tider 

vi önskar. Vi kommer att ta upp frågan på kommande ledarmöte. Vi enas om att vi behöver 

styra upp från vilka åldrar man huserar i de olika hallarna. Mer om detta på kommande 

ledarmöte. 

 

§ 7 Nostalgi 

 

Föreningen kommer att hålla i festen som hålls i samband med nostalgimässan. (Mässan 

sammanfaller med sommarcupen) Troligen kommer det gå ut en förfrågan om vi kan hjälpa 

till på festen. 

 



§ 8 Bakluckeloppis 

 

Föreningen har tagit över de bakluckeloppisar som Ingvar har arrangerat på torget sommartid. 

Johan Svensson är den från föreningen som kommer att hålla i arrangemanget och 

ungdomssektionen skall bistå med folk den 29/7 (föreningen skall hålla i tre loppisar). Det 

kommer troligen att behövas 10 personer för att genomföra detta. 

 

 

§ 9 jouren 

 

Jourverksamheten sköts av klubbens seniorer och går ut på att städa och hålla ordning efter 

dagens aktiviteter. Seniorerna önskar nu att ungdomssektionen går in och hjälper till med 

detta. Sektionen anser inte detta är lämpligt då vår verksamhet är förlags tidigt på kvällarna 

och de som skulle sköta jouren får då återvända till Bergslätt timmar efter att man tränat klart. 

 

Sektionen anser också att detta med städning på Bergslätt behöver förbättras och föreslår att 

vi skall kolla upp om det går att få hjälp med detta via nystartsjobb för nyanlända. Jonas M 

uppdras att kolla upp förslaget. 

 

§ 10 Revison styrdokument 

 

Sektionen har olika styrdokument som behöver uppdateras. Sektionsmedlemmarna får i 

uppdrag att läsa igenom dessa till kommande möte och inkomma med förslag på 

uppdateringar.  

 

§ 11 Prioritering av lag i föreningen 

 

Vi har upplevt att vissa av föreningens företrädare har en inställning att klubbens seniorer går 

före alla andra när det gäller matchtider och att ungdom knappt för vara på bergslätt dagar 

som seniorerna skall ha match. Sektionens åsikt är att alla lag är lika viktiga och att vi skall i 

samförstånd kunna lösa de anhopningar av matcher på Bergslätt som kommer att bli fallet 

framledes. Pär har författat en skrivelse i frågan till huvudsektionen som ungdomssektionen 

ställer sig bakom.   

 

§ Övriga frågor 

 

 Mattias föreslår att korten på lag i klubblokalen bör uppdateras då nästan inga aktuella 

lag finns representerade. Frida skall fråga sin far om han kan tänka sig att ta kort på 

dagens lag så detta kan åtgärdas. 

 Vi är nu klara med New-body försäljningen och sektionens barn och föräldrar har gjort 

en helgjuten insats och sålt nästan 1200 paket kläder. Sektionen konstaterar att detta är 

mycket gott resultat men konstaterar samtidigt att 30% av de som skall delta i 

försäljningen inte gjort detta. 

 Frågan om hur det går med inbetalningen av medlemsavgifter tas upp men ingen 

tydlig avstämning har gjorts och frågan kommer att aktualiseras igen när det är gjort.  

 Fotbollsskolan är i antågande det kommer att berövas folk som serverar mat till 

spelarna. Skolan är mellan 10:30-13:30 Tisdag till torsdag. Följande lag ansvarar för 

att det finns folk som kan servera mat: Tisdag: P2010 och F2009-2010 Onsdag: 

P2008-2009 F2007-2008 Torsdag: P2007 F2006. 



 För att städning skall kunna ske på ett bra sätt så borden in container införskaffas så att 

skräpet som städas ut verkligen forslas bort från anläggningen. 

 Några av de mål som beställts har kommit och ytterligare är på väg in, Dessa kommer 

vi troligen att få montera om vi vill få dem ut på planerna! Följande är beställt 2st 11-

manna 2st 7-manna och 4st 5-mannna. 

 Ställen som beställts till ungdomslagen har levererats och ytterligare bollar med 

väskor har beställts. När detta har kommit så kommer Jonas M och Kenneth städa 

bollförrådet. 

 

 

Följande ersättningar skall gå ut till våra ungdomsdomare framöver: 

9-manna domare  150 kr 

9- manna linjeman  75 kr 

7-manna domare 100 kr 

Sammandrag  150 kr (beräknat på att men är tre domare x 150kr) 

Om man väljer att vara två domare på samma match, för att kunna stötta varandra så delar 

man på ersättningen, dvs vid 7-manna så får de 50 kr på man. 

 

Vid pennan 

 

Jonas Magnusson 

Sektionens ständige sekreterare 

 

 


